



Styrelseprotokoll

ÖSTERSUND 2002-05-05

Protokoll vid Styrelsemöte JRA 020505 kl 14.00

Plats: Sekreterarens bostad, Enge Frösön.

Deltagare: SZW, IKQ, GHN, CVM, IZR TIR

- §1. Ordförande hälsade välkomna och förklarade styrelsemötet för öppnat. Ordf hälsade Sven välkommen tillbaka till styrelsearbetet i JRA.
- §2. Sven/TIR utsågs till dagens justeringsman.
- §3. Föregående mötes protokoll.
Genomlästes och beslutades lägga protokollet till handlingarna.
- §4. Rapporter:
Ekonomi
Kassören redogjorde för läget, ser bra ut jmf med budget. 83 av 100 medlemmar har betalt sin avgift till klubben. Kassören tog upp frågan om bankgirot som klubben har. Det kostar 57 kronor/kvartal. Klubben använder inte detta bankgiro och det beslutades att säga upp detta bankgiro.

Contest:

Varit låg aktivitet ett tag, månadstesten ser bra ut, Lars tror att vi leder.

Packet:

Clusterfq fungerar igen, arbetet med nya antennerna påbörjas inom kort.

Repeter:

Inget att rapportera, har dock fixat ett nätagg för R6.

Samband

3 stora saker,,,,,3 juni är det rally, åtgår 8 st operatörer måndag förmiddag, enbart säkerhetsradio. 28-29 juni är det midnattsolsrally, åtgår 39 st operatörer. Fjällorienteringen 10-11-12 juli i Storulvån.
Eventuellt SI9AM fredag 19 juli, parkeringsuppdrag?

SI9AM

En intensiv period börjar nu. Riggen på plats (beg FT 1000 mt). Antennerna börjar att ta form. Planerade arbetsdagar nu under våren. Elarbeten rekas till veckan av JanBertil och Lars. Troligen kommer repetern upp till sommaren, några QTH finns och skall bestämmas senare.

Resan till Tyskland planerad och klar. SI9AM finns också på en hemsida i USA



Torpet

Påminner om städdagen den 8 juni kl 10.00-15.00.

Mat och fika som vanligt. Beroende på vädret skall det städas både ute och inne. Underlag till mtråtgång för byggande av "skjul" över betongplattan vid huset tas fram av Jan-Bertil.

Röjsågar fixas av Tommy/IKQ

Verktyg för att "plöja" ner radialer efterlystes av Lars/CVM. Det konstaterades att det inte är görligt att göra detta i efterhand.

VHF/UHF

Inget.

Övrigt:

Ordf tog upp nyckelfrågan (den tillsända nyckeln från Terracom). Oklart om vi har fått rätt nyckel, SvenHenrik skall kontrollera var den går i Brattåsen.

JanBertil redogjorde för hanteringen med Schenkel.

- §5 Beslut i s m rapporter
Beslutades att säga upp bankgirotjänsten med omedelbar verkan, Kassören ansvarig för detta.
- §6 Månadsmöten
16 maj nästa möte. Temat ännu inte klart.
- §7 Postfack
Kassören tog upp frågan om klubbens postfack. Kostnad ca 1500 kr/år. Diskuterades om detta och styrelsen kom fram till att det inte är motiverat med en så hög kostnad. Alternativet är att posten kommer till någon i styrelsen. Beslutades att säga upp boxen och adressändra till kassören.
- §8 Kvarstående frågor
Pumftermosar, vägguttag, båtradioavtal och 40-metersbulten. Packetantenn i 40m masten. Kontakt med repeterfolket i Vemdalen.
- §9 Övriga frågor
Sven framförde sitt tack för kondoleansena i s m hans Hustrus bortgång.
- §10 Nästa styrelsemötet beslutades att genomföras söndag den 2 juni från 14.00 som också innehåller lite inslag av grillning.
- §11 Ordföranden tackade styrelsemedlemmarna för väl genomfört möte,



Jemtlands
Radio Amatörer
Sekreteraren

Sid 3 (3)

Tommy Häll/3IKQ
Sekreterare

Sven Andersson/3TIR
Justeringsman

Ordförande
SM3SZW
Sven-Henrik Östborg
063-447 47

Kassör
SM3IZR
Leif Eriksson
063-460 11

Sekreterre
SM3IKQ
Tommy Häll
063-18 01 86

Hemsida
www.qsl.net/sk3jr
Postgironummer
. 41 92 46 - 4